
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 19. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 259
Vil ministeren redegøre for kriterierne for at få bevilliget en balancevest som
hjælpemiddel til personer med varigt nedsat fysisk funktionsevne, og har mini-
steren kendskab til, at der er udfordringer med at få bevilliget balancevesten
som hjælpemiddel? Vil ministeren samtidig evt. med indhentning af bidrag fra
andre ministerier redegøre for, om balancevesten kan bevilliges som et be-
handlingsredsskab?
Der henvises til artiklen ”Ny vest giver alvorligt syge patienter mulighed for at
gå normalt igen” bragt i Metroexpress den 10. maj 2016.
https://www.mx.dk/nyheder/danmark/story/28386408

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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